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Continental Management ilmoitti 24.12, että metsäteollisuuden 
omistuskiistaa koskevat neuvottelut ovat katkenneet. IPE:n edustaja 
pitää ilmoitusta provokaationa.  
 
Neuvottelujen alkaessa asiantuntijat arvioivat, että todennäköisin 
vaihtoehto voisi olla se, että CM ostaa IPE:n. Nyt arviot menevät siihen 
suuntaan, että CM olisi ehkä hakemassa vain mahdollisimman korkeaa 
hintaa luopumiselleen metsäteollisuudesta. 

 
Joulukuun 2003 alkupuolella tiedotusvälineet kertoivat, että  IPE:n Z. Smuškin ja Bazovyj Elementin 
O. Deripaska valmistelevat sopimusta metsäteollisuusyritysten omistusta koskevan kiistan ratkaise-
miseksi. Myönteiseen ratkaisuun arvioitiin päästävän viimeistään tammikuussa 2004. 
 
Vedomosti kertoi 25.12. ja 30.12.03, että Continental Management (CM) on ilmoittanut 24.12 viralli-
sesti neuvottelujen katkenneen. CM:n viestintäjohtajan sijainen A. Ampilogov arvioi, että IPE:n tuleva 
kehitys voi olla arvaamatonta ja viittaa presidentti Putinin kannanottoon yritysten yksityistämisessä 
tapahtuneisiin rikkomuksiin. Ampilogov  toteaa edelleen, että Kotlaksen ja Bratskin kombinaattien 
yksityistämisessä tapahtui vakavia rikkeitä. IPE:n tiedotuspäällikkö E. Konnova sanoo, että yritys ei 
ole saanut ilmoitusta neuvottelujen päättymisestä ja kyseessä on provokaatio. Hän arvioi, että mitään 
syytä neuvottelun lopettamiseen ei ole, koska ratkaisun löytäminen on edullista molemmille. 
 
Troika Dialogin edustaja A. Povjastnoj esittää, että ratkaisun löytymistä voisi auttaa, jos jokin ulko-
puolinen finanssiryhmittymä tulisi mukaan prosessiin lunastamalla CM:n liiketoiminnan ja antamalla 
IPE:lle takuun hyökkäysten loppumisesta järkevää korvausta vastaan. Bumpromin analyytikko  A. 
Kurbatova katsoo, että CM haluaa panna IPE:n syyksi neuvottelujen katkeamisen. Hän arvioi, että 
IPE tuskin luopuu liiketoiminnasta ja se joutuisi maksamaan Deripaskalle edellyttäen, että se saa ta-
kuut painostuksen loppumisesta.  
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Kommentti 
 
Tieto neuvottelujen keskeytymisestä on yllättävää, koska ratkaisun löytyminen olisi edullista molem-
mille ja on myös selviä poliittisia paineita ongelman ratkaisemiseksi.  
 
Neuvottelujen alkaessa asiantuntijat arvioivat, että todennäköisin vaihtoehto voisi olla se, että CM os-
taa IPE:n. Nyt arviot menevät siihen suuntaan, että CM olisi ehkä hakemassa vain mahdollisimman 
korkeaa hintaa luopumiselleen metsäteollisuudesta. Vedomosti kertoi 23.12, että Bratskissa on ollut 
mielenosoituksia ja muuta liikehdintää IPE:ä vastaan. Lehden mukaan IPE:n edustajat katsovat, että 
kyseessä on CM:n järjestämä operaatio neuvottelujen vaikeuttamiseksi. 
 
Tilanne on edelleen avoin mutta CM näyttää olevan aktiivisempi osapuoli. Ostaako CM IPE:n, jos hin-
ta saadaan yksityistämisrikkeiden epäilyillä yms. tarpeeksi alhaiseksi ?  Ostaako IPE CM:n, joka ve-
dättää hintaa mahdollisimman korkealle  ja kuka rahoittaisi IPE:ä ? 
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